
   

Vragen Commissie Bestuur 5 april 2024 

Vragen Wouter Versluijs (D66), over Brief GS van 16 januari 2024 over Ondernemingsplan Evides 2024 en gewijzigde 
prognose GBE Aqua - 397755, agendapunt 8 

 
 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
  

 

1. Zijn de dividenden van Evides meegenomen in de verdeling van het 
provinciefonds? Zo nee waarom niet?   

Nee, de huidige verdeling van het provinciefonds is de factor 
‘overige eigen middelen (OEM)’ gebaseerd op het peiljaar 2008. 
Daar wordt nu nog gerekend met ontvangen Delta dividend (de 
Provincie Zeeland ontvangt hiervoor compensatie vanuit andere 
provincies). Op dit moment is men bezig met het 
herverdelingsvraagstuk van het provinciefonds. Dit traject is nog 
niet afgerond.   

2. Welke impact heeft een lagere dividendprognose van Evides op de verdeling 
van het provinciefonds?  

Geen, omdat het Evides dividend op dit moment niet is 
meegenomen in de verdeling.  

 

 

 
 




